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ORDE VOOR DE VERGADERINGEN VAN DE GEMEENTERAAD VAN DE GEMEENTE DEN
HELDER

RG nr.:

Datum: 12-9-2022

Aan de voorzitter van de raad

(In te vullen door de raadsgriffie)

Steller vragen: Fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder & Julianadorp

Onderwerp: Vragenkwartier BBvDH&J inzake, plan locatie de Streepjesberg, Edzo Bindels
van West 8

Het college wordt verzocht de volgende vraag)en) te beantwoorden tijdens de
gemeenteraadsvergadering van 12 september 2022.

Vragen:

1. Bestaan er vanuit de gemeente plannen mbt Streepjesberg cq verhuizing FC Den
Helder, zo ja welke plannen zijn dat?

2. Wanneer blijkt dat de vereniging FC Den Helder niet wil verhuizen, wat dan?
Zijn zij verplicht akkoord te gaan met dit plan?

3. Welke actieve ondersteuning is er momenteel vanuit de gemeente aan FC Den
Helder?

4. Is er momenteel budget gereserveerd voor FC Den Helder, zo ja hoe groot is dit
budget?

Toelichting:

Gelezen de artikelen in de media en schriftelijke vragen van de Stadspartij DH, over het
plan van Edzo Bindels van West 8, welke een andere invulling van locatie de Streepjesberg
weergeven, heeft de fractie van Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp de
volgende vragen voor de verantwoordelijke wethouder.

Ondertekening en naam,

S. Hamerslag
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Motie over subsidieverordening Regio Deal Maritiem Cluster

De gemeenteraad van Den Helder, in vergadering bijeen op 12 september 2022,

constaterende dat:

- in het raadsvoorstel tot het vaststellen van de Subsidieverordening Regio Deal Maritiem Cluster
(Kenmerk: 2022-032949) twee mogelijke scenario's worden aangegeven op basis waarvan de
benodigde wettelijke grondslag voor het verstrekken van subsidie vanuit de Regio deal kan worden
geregeld, te weten:
1. De gemeenteraad stelt een beperkt uitgewerkte subsidieverordening vast en delegeert de

uitwerking daarvan naar het college van burgemeester en wethouders, dat daartoe een
subsidieregeling (nadere regels) vaststelt.

2. De gemeenteraad stelt een complete subsidieverordening vast.
- het college van burgemeester en wethouders voorstelt scenario 1 te kiezen en dit scenario ook als

enige nader uitwerkt in een als bijlage vast te stellen verordening;

overwegende dat:
- voor een goede gewogen beslissing de uitwerkingen van de twee scenario's met elkaar vergeleken

moeten kunnen worden en dit thans niet het geval is;
- de raad op basis van het voorliggende voorstel slechts voor (of tegen) scenario 1 kan stemmen en

niet kan kiezen voor scenario 2;
- het opmerkelijk is om een alternatief voor de raad te schetsen, waarvoor in de voorgelegde

besluitvorming niet kan worden gekozen;

draagt het college van burgemeester en wethouders op:
de raad in een volgende vergadering een nieuw voorstel voor te leggen, waarin ook scenario 2 nader
is uitgewerkt in een verordening, en waarbij het voor de raad mogelijk is één van de beide
verordeningen vast te stellen.

Hiermee wordt het huidige voorstel van de agenda afgevoerd.

Namens de fractie van Behoorlijk Bestuur v D-H & Julianadorp,

G.J.S. Oudijk
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MOTIE tijdelijk voetpad Bernhardplein/Prins Hen&rtg} /aangehouden

Den Helder is in ontwikkeling en knapt zienderogen op. CDA Den Helder, Stadspartij Den Helder, fractie Pastoor,
Seniorenpartij Den Helder en fractie Bazen zijn net als vele inwoners van onze stad zeer trots op deze ontwikkeling, Halter
Bellevue is de volgende in een mooie lijst van hoogtepunten binnen de stadsvernieuwing. Echter, met deze ontwikkeling
ontstaan er ook tijdelijke situaties, zoals het wegvallen van het voetpad tussen het Bernhardplein en de Prins Hendrik/aan.
Dit leidt tot ongewenste verkeersonveilige situaties die geruime tijd zouden aanhouden. Hiervoor is een tijdelijke oplossing
gewenst.

De raad van de gemeente Den Helder, in vergadering bijeen op 12 september 2022;

constaterende dat:

• vanwege de bouwwerkzaamheden voor Halter Bellevue het voetpad tussen parkeerplaats
Bernhardplein en de Prins Hendriklaan is vervallen;
• de verbindingsweg die langs het bouwterrein leidt gedeeld moet worden door diverse soorten
gemotoriseerde en ongemotoriseerde weggebruikers die elkaar daar kruisen;
• (zwaar) wegverkeer geregeld onvoldoende rekening houdt met kwetsbare medeweggebruikers en
deze rakelings passeren;
• kwetsbare voetgangers als moeders met kinderwagen, mensen met rollator, kinderen etc. veel
risico lopen als zij gebruik maken van deze doorgang en dit regelmatig net goed afloopt;

van mening zijnde dat:

• met het realiseren van een tijdelijk voetpad gedurende de bouw van Halter Bellevue de veiligheid
van kwetsbare weggebruikers beter geborgd is;

draagt het college van burgemeester en wethouders op:

zorg te dragen voor een tijdelijk voetpad vanaf parkeerplaats Bernhardplein en deze aan te
sluiten op het voetpad aan de Prins Hendriklaan,

en gaat over tot de orde van de dag.

CDA Stadspartij Den Helder Fractie Pastoor Seniorenpartij Fractie Bazen

E.M. Krijns H. van Dongen M. Pastoor N. List C.M. Bazen
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De raad van gemeente Den Helder, in vergadering bijeen op 12 september 2022;

overwegende dat:

het voor organisatoren en gemeente zo toegankelijk mogelijk moet zijn om evenementen te
organiseren;
de samenleving weer toe is aan het normale leven;
onbetrouwbare of onbewezen methodes de samenleving niet mogen ondermijnen;
de gemeente Den Helder organisatoren in staat wil stellen meer evenementen te
organiseren voor de inwoners van Den Helder;

constaterende dat:

het stikstof "probleem" een papieren probleem is en niet een probleem dat schadelijk is voor
het milieu zoals beschreven in de column van Ronald Plasterk in de Telegraaf van 9
september 2022 https://www.telegraaf.nl/watuzegt/2125782408/stikstof-a ls-smoesje-voor
een-ander-doel;
in het coalitieakkoord is opgenomen dat er meer evenementen georganiseerd zullen worden,
hetgeen door de Aerius toetsing juist veelvoudig moeilijker wordt gemaakt en wordt
tegengewerkt;
het Aerius model en de rekenkundige kern OPS alles behalve smetvrij zijn op gebied van
betrouwbaarheid wat blijkt uit rapporten van TNO en de commissie Hordijk;
o.a. door dr. Matt Briggs, onafhankelijk onderzoeker, en dr. Jaap C Hanekamp, werkzaam bij
het UCR Middelburg, verklaard is en zij in hun onderzoek aantonen, dat het model
AERIUS/OPS onbruikbaar is in zijn huidige wetenschappelijke, bestuurlijke en
maatschappelijke rol https://bit.ly/aerius-moet-ogenblikkelijk-worden-gecanceld;
de gemeente Den Helder bij uitstek de taak heeft goed bestuur te voeren en geen zeer
ingrijpende beleidsbeslissingen kan nemen op basis van een discutabel model als gevolg van
een papieren "probleem";
organisatoren nu onnodig hoge extra kosten moeten maken vanwege een papieren
"probleem" wat als resultaat zal hebben dat er minder evenementen voor de inwoners van
Den Helder georganiseerd zullen worden;

verzoekt het college van burgemeester en wethouders en de burgemeester

nu en in de toekomst geen enkele beslissing m.b.t. het verlenen van vergunningen op het
AERIUS/OPS te baseren;
alle vergunningsaanvragen die inmiddels op basis van AERIUS/OPS-berekeningen geweigerd
zijn, te heroverwegen,

en gaat over tot de orde van de dag.

G. Kooij

Behoorlijk Bestuur, Anjelierstraat 39, 1782 WA Den Helder, 0630525721 - www.behoorlijkbestuur.nl
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